
List działkowców szczecińskich do Senatu RP w sprawie zmian w ustawie o gospodarce 

nieruchomościami 

Śledzimy kolejne losy nowelizacji ustawy o gospodarce nieruchomościami i niepokoją nas przyjęte 

rozwiązania w znowelizowanej ustawie przy której realizacji przepisów wystąpią zagrożenia dla wielu 

rodzinnych ogrodów działkowych. 

W Sejmie nie został uwzględniony postulat skrócenia dodatkowego czasu na składanie wniosków z 3 lat 

np. do 6 miesięcy. 

Niepokoi nas również możliwość powracania do spraw wcześniej rozstrzygniętych i możliwość składania 

wniosków przez właścicieli, którzy mieli dotychczas możliwość ich składania a z różnych względów tego 

nie uczynili. 

Cieszy nas natomiast ograniczenie roszczeń do okresu 20 letniego ale dodatkowe prawa wynikające z 

uzasadnienia do ustawy budzą nasze obawy o nasze interesy i interesy całych ogrodów. 

szczecińscy działkowcy 

 


